
Van:  
Verzonden: dinsdag 9 juli 2019 22:45 
Aan: Griffiebureau <griffiebureau@haarlem.nl> 
Onderwerp: Re: Ingezonden brief - Haarlem Noord overlast Schoolplein OBS De Cirkel 
 
Geacht Griffiebureau, 
 
Ik verwijs even naar de bijlage ( brief die ik vorig jaar heb gestuurd) .  
Zou u deze nog eens onder de aandacht kunnen brengen bij  College B en W, tav wethouder Snoek 
en burgemeester Wienen, fractie GroenLinks , leden van de commissies beheer en bestuur?  Alvast 
dank 
 

De situatie ivm geluidsoverlast is namelijk nog steeds actueel en niet echt gewijzigd. Nog steeds is er 
meerdere avonden per week overlast tot na 22 u. Ik bel dus nog steeds met regelmaat handhaving of 
politie. 
 

Ik vraag mij af of er nog eens kan worden nagedacht over een structurele oplossing.  
Laatst heeft spaarnelanden wel weer iets aan de hekken gedaan , maar dat helpt niet echt. 
Misschien geluidsdempend materiaal tegen de muren en hekken van het schoolplein. Dit is namelijk 
een grote galmbak wat alle voetbal-,schreeuw-en muziekgeluiden versterkt. 
 
Wederom dank voor de aandacht, 
 
Mvg 
D.Neijboer 
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